
TISKOVÁ ZPRÁVA

Město Harrachov

V Harrachově, 6. ledna 2021

Tratě pro běžecké lyžování v okolí Harrachova jsou upravené – Sjezdovka na Čertovu horu je 

zasněžená, sezona připomíná rok 2015 – Úrazy ze sáňkování na uměle zasněžovaných sjezdovkách 

bývají vážné jako z autonehod

1) Sáňkování na sjezdovkách

Proč by sáňkaři neměli vyrážet na uměle zasněžené sjezdovky vysvětluje člen Horské služby a náměstek 

ředitele Sportovního areálu Harrachov Vlastislav Fejkl: 

„Úrazy ze sáňkování jsou srovnatelné s autonehodami. Od lékařů máme zprávy, že to jsou nárazy               

do stromů, do tvrdých překážek. Málokdo si uvědomuje, že technický sníh má úplně jinou strukturu, je tuhý   

a opravdu na něm není možnén zabrzdit klasicky zabořením pat do sněhu. “

2) Zahájení sezony

Poslední rok, kdy sezona v SA Harrachov začínala až v polovině ledna, byl rok 2015. Tenkrát nebylo možné 

vyrobit technický sníh z důvodu nepřízně počasí. V letošním roce teploty zasněžování přejí, zasněžená je 

sjezdovka na Čertovu horu, zasněžuje se i v Rýžovišti. 

„Jsme připraveni, sjezdovka na Čertovu horu je zasněžena celá, zaměstnanci jsou v práci. Pro spuštění 

provozu chybí pouze příznivé zprávy ze Státního zdravotního ústavu a hydrometeorologického ústavu,“

 říká k aktuální situaci ve Sportovním areálu Harrachov náměstek ředitele Vlastislav Fejkl. 

3) Běžecké lyžování

Běžecké tratě kolem Harrachova jsou upravené a dostupné i z nižších poloh, hranice přírodního sněhu je 

kolem 800 m.n.m..

 „Turistům doporučujeme využít centrálního parkoviště, odkud se dá dojít 1 km k betonovému mostu              

a vyrazit podél Mumlavy na hřebeny. Protažený je i Terex od státních hranic, kde je 20-30 cm. Od středy       

6. ledna je nově protažená i stopa na klasické lyžování na Kládovce. Ve vyšších partiích jsou pak opět       

od 6. ledna protažené tratě přes Rokytnici až na Dvoračky a na Rezek,“ 

říká předseda sportovní komise Harrachova Radek Čermák.  
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